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Referat fra styremøte 5 – 2022. 
Styremøtet ble avholdt på Ullevål stadion, Oslo og på Teams 28.10-30.10.2022 

Tilstede: Terje Slydahl, Tore Tiltnes (teams fredag og søndag, ullevål lørdag), Trond K. 
Haraldsen (deltok ikke søndag), Tone Martinsen (deltok ikke søndag), Linda Brattekværne og 
Tom A. Robertsen, Marita Mårdalen (teams alle dager). Fra administrasjonen: Marius H. 
Johannessen 

Dagsorden: 
Informasjonssaker:	
Sak/møte/år					Tema	 Ansvar	

26/22												Status	fra	forbundskontoret	 MHJ	
27/22	 	Status	regnskap	pr.	25.10.22	 MHJ	

Diskusjonssaker:	
28/22												Hvordan	ta	NCF	videre?	Rekruttering	og	synliggjøring	 MHJ	
29/22	 	Årshjul	for	2023	–	planlegge	arrangementer	i	2023	 MHJ	
30/22	 	ICSF	–	status	&	diskusjon	 TS/MHJ	
31/22	 	VM	på	Gaustablikk-evaluering	 MHJ	
32/22	 					Veteran-VM	i	casting	2023	i	Norge?	 MHJ	
33/22	 	Hvordan	avslutte	2022	med	stil?	–	Post	3	rapportering	 MHJ	

Vedtakssaker:	
34/22												Behandleransvar	Mitt	varsel	 MHJ	

Forbundsstyret godkjente innkalling, referat fra styremøte E2/22, og valgte Marius H. 
Johannessen til ordstyrer. GS gjennomgikk informasjonssakene. 

DISKUSJON 28/22 Hvordan ta NCF videre? 
SAK: MHJ 

GS gjennomgikk sin presentasjon (ligger vedlagt). Forbundsstyret arbeidet i to grupper med 
følgende spørsmål:  

5#Cupen – hvordan skal vi gjøre 5#Cupen og Norgescupen mer attraktiv i 2022-23 
1. Hva er bra/dårlig med dagens gjennomføring av stevner?
2. Hvordan støtter vi arrangørklubbene i arbeidet med å arrangere våre stevner?
3. Rolleavklaring – hva skal være NCFs oppgave og hva skal være TAs oppgave?
4. Hva kan vi legge til for å gjøre arrangementet attraktive for flere?

Hvordan skal NCF jobbe med rekruttering? 
1. Hvordan skal NCF jobbe med rekruttering?
2. Hvordan bør klubbene jobbe?
3. Hvordan skal NCF støtte klubbene i arbeidet / Hvordan skal NCF jobbe med

rekruttering i NKK?
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Hvordan skal vi synliggjøre kastesporten? 
1. Hvordan skal vi gjøre kastesporten mer synlig?
2. Hvilke konkrete tiltak skal vi gjøre?

Gruppeoppgaver - internt dokument 

DISKUSJON 29/22 Årshjul for 2023 – planlegge arrangementer i 2023 
SAK: MHJ 

Forbundsstyret oppdaterte årshjul, se endringene her: 
https://aarshjulet.nif.no/arshjul?w=uc14b88b3c  

MERK: Første styremøte 2023 gjennomføres samtidig som 4. Runde i 5#Cupen i Skien 10.-
12.02. 

I forbindelse med Camp Villmark på Lillestrøm 24.-26. mars undersøker vi muligheten for å ha 
NCF stand, arrangere innendørs-NM (fluekasting og casting), samt å arrangere forbundsting og 
årsmøte NKK søndagen. 

GS kontakter særskilt KJFF vedr. NC-arrangement i april/mai, OS vedr. NM på 
Holmendammen, og sender henvendelse til spey-miljøet vedr. arrangement i 2023. 

DISKUSJON 30/22 ICSF status og diskusjon 
SAK: MHJ 

Styret ble informert om situasjonen. Terje og Marius kontakter FNCF for å starte en ”Nordisk-
dialog” om situasjonen. 

DISKUSJON 31/22 VM på Gaustablikk evaluering 
SAK: MHJ 

GS gjennomgikk foreløpig tanker om evalueringsprosessen. Innspill til 
evalueringen (kun forbedringspunkter): 

Internt dokument

GS bruker innspill i sin videre ferdigstillelse av evaluering.  
Rapporteringer til KUD og Vestfold og Telemark FK prioriteres i arbeidet. 
Vedlagt ligger dommernes evaluering av VM-gjennomføringen. 
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DISKUSJON 32/22 Veteran-VM i casting 2023 i Norge? 
SAK: MHJ 

Forbundsstyret diskuterte saken. 

Veteran-VM er betydelig mindre i omfang enn VM i fluekasting. Rammene er mer 
standardisert, og eksempelvis er et forhold som banelegging betydelig mindre krevende enn for 
fluekasting. Forbundet må likevel ha tilgjengelig ressurser til å gjennomføre mesterskapet, og  
hvorvidt vi skal påta oss arrangøransvar må ses opp mot erfaringer fra VM i fluekasting. 

Forbundsstyret mener flere forhold må avklares om vi kan arrangere Veteran-VM i Norge i 
2023.  

- Vi må være sikre på at Tyskland stiller med lovet utstyr og dommer-ressurser
- Vi må vurdere sted. Breivoll, Ås er et alternativ, Ekeberg kan være et annet alternativ.
- Det må være vilje til å arrangere mesterskapet i casting-miljøet.

Fjernet internt dokument



N o r g e s 	 C a s t i n g f o r b u n d

6

- Vi må ha dommere tilgjengelig for arrangementet.
- Vi trenger en leder for arrangementet.

GS sender ut en første henvendelse til miljøet, for å avsjekke stemningen for å arrangere VM i 
Norge. Trond og Marius har ansvar for å innhente mer informasjon og informerer styret. Styret 
må vurdere hvordan saken eventuelt tas videre. Thorgeir G. Deltar på ICSF møte i slutten av 
november, og trenger avklaring til dette møtet. 

DISKUSJON 33/22 Hvordan avslutte 2022 med stil? 
SAK: MHJ 

GS gikk igjennom årets post 3 rapport.  
Styret støttet at GS forsøker å forbruke mer til post 3 prosjekter på tampen av året, spesielt 
knyttet Rekrutteringsprosjekt på Grong VGS. 

Styret skal vurdere behov for nytt styremøte i desember i forbindelse med 5#Cupen i 
Kristiansand søndag 11. desember.  

VEDTAK 34/21 Behandleransvar Mitt varsel 
SAK: MHJ 

Forbundsstyret vedtok enstemmig å utnevne Linda Brattekværne og Marius H. Johannessen 
til behandleransvarlige for varsler gjennom Mitt varsel i Norges Castingforbund. 

Oslo 14.11.2022 
Marius H. Johannessen (sign.) 
Generalsekretær 

Vedlegg: Dommerenes evaluering av VM i fluekasting 
GS presentasjon for styremøte 5/22 

Ekstraordinært styrevedtak gjort på e-post 2.-3.11.22 

VEDTAK 35/22 Implementering av Trenerattest i NCF 

Norsk idrett vedtok på Idrettstinget i 2021 at alle trenere skal gjennomføre en obligatorisk 
trenerattest. Forbundsstyret vedtok enstemmig at NCF vil implementere dette ved 1) å 
inkludere Trenerattesten som et krav i vår trenerutdanning, 2) formidle informasjon til våre 
medlemsklubber gjennom e-post/klubbesøk/informasjon på NCFs nettside. 




